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Protokoll från styrelsemöte 

Tid:  2022-03-09 

Plats:  Digitalt styrelsemöte 

Närvarande: Lars Gräns 
Erik Jennische 
Magnus Kaisäter 
Karl-Göran Lindgren 
Johan Bruun 
Thomas Lindahl 
Johan Steineck 
Ronny Sandberg 
 
                     

Erik hälsade alla välkomna och förklarade styrelsemötet öppnat. 
     

§ 1 Till justeringsmän valdes Johan Steineck och Magnus Kaisäter 
 
§ 2 Information 

1) Den 8/12 höll Länsstyrelsen (LS) och Östervålas ÄFG ett gemensamt 

informationsmöte. Huvudpunkten på agendan var vargreviret i Siggefora. 

Sebastian Olofsson/LS informerade att de senaste åren har vargen fått 4 

respektive 6 valpar. Som mest har det setts 12 vargar i reviret. En viss 

utvandring har skett. Vid tidpunkten för informationsmötet var bedömningen att 

det finns 8 vargar i reviret. 

2) Spillningsinventering kommer i år att genomföras i Östervålas ÄFO. 

Inventeringen beräknas att ske under mars- april. 

3) Östervåla ÄFG kommer att ta fram en ny förvaltningsplan. Planen ska vara 

inlämnad till LS senast den 30/4. ÄSO inom Ö-ÄFO ska ta fram nya ÄSP som 

är synkade i tid med förvaltningsplanen. Det innebär att vi ska göra en ny ÄSP 

för NH Övre. 

4) Östervåla ÄFG håller ett samrådsmöte den 10/3. Från NH kommer Lars att 

delta. 

5) Jägareförbundet har bjudit in till digitala temakvällar. Se tidigare utskickat mail. 

§ 3 Ändringar i jaktlagen 

161722A har ny jaktledare Peter Oliwsson 

161623 delas upp i tre jaktlag med arealerna 362, 182 respektive 26 ha. 

16165 Jaktlaget har sagt upp ny jaktledare är Anders Kraft. Det uppsagda 

jaktlaget behåller dock Sundby. 
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§ 4 Avstämning av älgjakten 

NH Övre fällde 4 tjurar, 7 vuxna hondjur och 11 kalvar. Det är 2 tjurar och 2 

kalvar mindre än planerat. Nyttjandegraden blev 85 % på vuxna älgar och den 

samma på totalen. 

NH Nedre fällde 7 tjurar, 5 vuxna hondjur och 8 kalvar. Det är 4 kalvar mindre 

än planerat. Nyttjandegraden blev 100 % på vuxna älgar och med kalvarna 

inräknat 83 %. På de 5 sista fällda tjurarna gick vi över till ren avlysningsjakt. 

Det bidrog säkert till det goda resultatet. 

§ 5 Avstämning av kronviltsjakten 

Det fälldes 10 hjortar, 11 hindar och 11 kalvar. Det är 1 hind mer och 4 kalvar 

färre än KSP. Nyttjandegraden blev 105 % på vuxna djur och 94 % på totalen. 

Eftersom 2 påskjutna hindar bedömdes som inte träffade utökades tilldelningen 

med ytterligare 2 hindar. 

§ 6 Övrig dödlighet 

Övrig dödlighet tog 6 älgar. Jämt fördelat mellan NH Övre respektive NH Nedre. 

Johan S informerade att trafikolyckor med vilt har minskat inom området. Det är 

helt emot vad som gäller för riket som helhet där olyckorna ökar år från år. 

§ 7 Älgstammen lämplig nivå! Vargens påverkan! 

Både spillningsinventeringar och obs/mantimmar över tiden visar otvetydigt en 

minskande älgstam. 

Johan S redovisade hur deras jaktlag upplever vargens påverkan på älgjakten. 

Varg har vid flera tillfällen befunnit sig på marken. Varg har observerats ända in 

till bebyggelsen. Att släppa hund under jakten är inte längre möjligt. Vidare har 

Johan S funderingar: ska vi göra något, skyddsjakt, revidera ÄSP, freda vissa 

djur…… 

§ 8 Motioner 

Tomas Ragnarsson har lämnat in en motion. Motionens innehåll diskuterades. 

Ärendet hänskjuts till nästa styrelsemöte. 

§ 9 Ekonomi - 2021 års resultat 

Då en månad återstår av räkenskapsåret gör vi en vinst som nära motsvarar 

intäkten på den överskjutning som gjordes i år. Fällavgift på 5 vuxna kronvilt 

hade inte kommit in på kontot. 

§ 10 Budget år 2022 – Fällavgifter 

En budget på idag kända intäkter och kostnader redovisades. Osäkerheten i 

budgeten är vilka fällavgifter LS kommer att tillämpa år 2022 samt vilka 

avskjutningsmål som fastställs i den nya ÄSP för NH Övre. Budgeten redovisat 

ett minusresultat. 

§11 Förslag på stadgeändring 

Ärendet hänskjuts till nästa möte. 
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§ 12 Årsmöte 

Förslag på kväll är den 19/4 eller den 20/4 med start kl. 1900. Lars bokar lokal. 

Förslag på föredragshållare är alternativ 1 Anders Fredriksson/JF. Thomas 

kontaktar Anders. Alternativ 2 är Mats Rolander Skogsstyrelsen. Erik kontaktar 

Mats. 

Verksamhetsberättelsen godkändes med följande tillägg: Redovisa hur många 

gånger eftersökspoolen har utnyttjats samt tillägg att NH Nedre tillämpade 

avlysningsjakt på de 5 sista tjurarna. 

Kallelse till årsmötet godkändes. 

§ 13 Skötselplaner 

Ny ÄSP för NH Övre ska tas fram. Planen ska senast lämnas in till LS 31/5. 

§ 14 Övriga frågor 

Det fanns ingen övrig fråga. 

 

Nästa styrelsemöte blir den 23/3 med start kl. 1900. Lars ordnar Lokal. 

 

Erik förklarade styrelsemötet avslutat. 

 

Vid protokollet      

 

 

Lars Gräns      

 

 

Justeras:  

 

 

Johan Steineck  Magnus Kaisäter 
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